
Fornminnesföreningens  mysiga
årsmöte 2017
Fornminnesföreningen har igen haft sitt årsmöte. Som vanligt
hos Nissas (nya huset). Sekreterare Beatrice och ordförande
Inga ledde mötet.
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Och så skall vi inte glömma kaffikookarn …
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Årsmötet omvalde styrelsen och allt går bra liksom förut. Och
så drack vi kaffe och åt goda fastlagsbullar och pratade en
hel del som vanligt på föreningens årsmöte.
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